
证书编号：ISC-O-2025-4647-R

兹 证 明

山东华科电气股份有限公司

统一社会信用代码：91371723MA3P52GT71
注册地址：山东省菏泽市成武县经济开发区千佛山路北段机电制造小镇南区 1号 邮编: 274200
经营地址：山东省菏泽市成武县经济开发区千佛山路北段机电制造小镇南区 1号 邮编: 274200

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018标准要求
认证范围：

油浸式变压器、干式变压器的生产销售；高压/低压预装式变电站、高
低压成套开关设备（涉及强制性认证产品限自我声明范围内）、10kV 柱上
变压器台成套设备组装销售所涉及场所的相关职业健康安全管理活动

发证日期：2025年 08月 15日
有效期至：2028年 08月 14日

职业健康安全管理体系认证证书



Registration No. ISC-O-2025-4647-R

This is to certify that

Shandong Huake Electric Co., Ltd

The social credit code：91371723MA3P52GT71

Registered Address: No. 1, South Area, Electromechanical Manufacturing Town, North Section of Qianfo Mountain

Road, Economic Development Zone, Chengwu County, Heze City, Shandong Province

Audit Address: No. 1, South Area, Electromechanical Manufacturing Town, North Section of Qianfo Mountain Road,

Economic Development Zone, Chengwu County, Heze City, Shandong Province

Which is in conformity with

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018

This certificate covers the following scope of

Production and sales of oil-immersed transformers and dry-type transformers; occupational health and safety
management activities related to the assembly and sales of high-voltage/low-voltage prefabricated substations,
high-voltage and low-voltage switchgear assemblies (products involving compulsory certification are limited to the
scope of self-declaration), and complete sets of 10kV pole-mounted transformer equipment

Issue Date：2025-08-15

Expiration Date: 2028-08-14

Occupation Health Safety

Management System Certificate


